
1 

 

Protokół nr 7/2023                                                                                                 

z posiedzenia LIV Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.7.2023 

LIV Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 28 sierpnia 2023 roku odbyła się          

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:41 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził, 

że porządek obrad został zaakceptowany. Przystąpił do jego realizacji. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 23.06.2023 r. do dnia 

24.08.2023 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) pismo Starosty Legionowskiego dotyczące realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa 

prawego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na odcinku Jabłonna – Nowy 

Dwór Mazowiecki” - - stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

2) sprawozdania za rok 2022, z podejmowanych działań: 

a) Kierownika Nadzoru Wodnego w Warszawie Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie - stanowi załącznik nr 5 do protokołu ; 

b) Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie, Zarządu Zlewni w Dębem, Nadzoru 

Wodnego w Nowym Dworze Mazowieckim - stanowi załącznik nr 6                  

do protokołu; 

c) Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarządu Zlewni                

w Dębem Nadzoru Wodnego w Wołominie - stanowi załącznik nr 7               

do protokołu;  

Pan Leszek Smuniewski dodał, że sprawozdania przekazywane są do Rady 

Powiatu w Legionowie na podstawie ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku Prawo 

Wodne;   

3) odpowiedzi od Naczelnika Wydziału Utrzymania i Zarządzania Drogami, 

dotyczące próśb, sugestii i wnioskow skierowanych przez Radnych na Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie w dniu 26 czerwca br. - stanowi załącznik nr 8                  

do protokołu;  

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że informacje przekazane zostały 

zainteresowanym drogą elektroniczną;   

4) prośba o wsparcie:  
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a) 9-letniej Nadii - stanowi załącznik nr 9 do protokołu;  

Pan Leszek Smuniewski poinformował, że prośba wpłynęła dwukrotnie; 

b) Pani Moniki - stanowi załącznik nr 10 do protokołu ; 

5) zaproszenie od Dyrektora Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie                 

na czwartą edycję plenerowego, wakacyjnego Festiwalu Filmowego imienia 

Andrzeja Kondratiuka - stanowi załącznik nr 11 do protokołu ;  

Pan Leszek Smuniewski dodał, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą 

elektroniczną. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że odbywały się uroczystości związane                     

z obchodami 79. rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego. Złożył podziękowanie 

Radnym za uczestnictwo w tym oraz innych wydarzeniach, w poszczególnych gminach 

Powiatu Legionowskiego. 

 

Poinformował, że kolejna Sesja Rady Powiatu w Legionowie odbędzie się w dniu                    

25 września br. Dodał, że uroczysta Sesja Rady Powiatu w Legionowie z okazji obchodów 

25 – lecia powstania powiatu, planowana jest w połowie listopada br. Nadmienił,                    

że prawdopodobnie w listopadzie odbędą się dwie Sesje.      

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                         

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Sokolnicki przedstawił prezentację na temat najważniejszych, 

bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 12                     

do protokołu. 

Szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz 

poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Legionowie 

o przedstawienie danych dotyczących rekrutacji na rok szkolny 2023/2024. 

Pani Beata Doroś – Woźniak powiedziała, że w dniu 11 sierpnia zakończyła się rekrutacja 

do szkół ponadpodstawowych, która została przeprowadzona przy pomocy systemu 

elektronicznego Vulcan. Dodała, że rekrutacja była powadzona wspólnie z Warszawą oraz 

powiatami okołowarszawskimi. W wyniku dużego zapotrzebowania na miejsca dla 

absolwentów szkół podstawowych, po pierwszej turze naboru została zwiększona 

liczebność klas w PZSP w Legionowie oraz LO im. Marii Konopnickiej w Legionowie, a w LO 

im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym został utworzony dodatkowy oddział. 

Dzięki temu, w szkołach prowadzonych przez Powiat Legionowski od 1 września 2023 r. 

zostały uruchomione 24 oddziały, w których naukę będzie pobierało ok 780 uczniów. 

Dokładna ilość uczniów uczęszczających do szkół powiatowych będzie znana 4 września, 

kiedy rozpocznie się rok szkolny. Nadmieniła, że na ten moment są jeszcze dostępne 
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miejsca w PZSP w Serocku i oczekiwane są wyniki egzaminów poprawkowych 

promocyjnych, które przesądzą o ewentualnych kolejnych miejscach wolnych w klasach 

pierwszych.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie sprawozdania i informacji 

dotyczących rekrutacji do szkół ponadpodstawowych. Zaproponował dyskusję, w której 

kolejno udział wzięli.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że dobiega końca realizacja inwestycji LO                     

im. Stanisława Lema. Wyraził nadzieję, że 4 września br. uczniowie będą mogli rozpocząć 

naukę w tej placówce. Przekazał zaproszenie dla wszystkich Radnych na uroczyste 

przekazanie tej placówki środowisku szkolnemu w dniu 20 września br. o godz. 12:30.  

Pan Mirosław Kado odniósł się do informacji Starosty Legionowskiego w zakresie inwestycji. 

Zapytał o zadanie realizowane na ul. Wspólnej w Komornicy. Powiedział, że uzyskał 

informację, że tam na odcinku 100 metrów trzeba przesunąć słupy i trwają uzgodnienia       

w tym zakresie. Poprosił o informację, czy w związku z tym przedłuży się termin 

zakończenia prac tego zadania?   

Starosta Legionowski powiedział, że wystąpienie o wyłączenie prądu zostało wystosowane 

w połowie sierpnia, a zgoda została wydana na 6 września. Dodał, że może być taka 

sytuacja, że termin realizacji inwestycji zostanie zachwiany z tego powodu. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za wszystkie 

przekazane informacje i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

5. Ochrona zdrowia w Powiecie Legionowskim. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Komendanta Szpitala w Legionowie   

o przedstawienie informacji dotyczących funkcjonowania placówki. 

Płk dr n. med. Robert Ryczek przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 14 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że bardzo się cieszy, że szpital powstał i służy 

mieszkańcom. Nadmienił, że zauważalne są pewne mankamenty, ale bardzo się rozwija. 

Przekazał gratulacje dla Dyrektora Szpitala.  

Pan Robert Ryczek powiedział, że jest to zasługa pracy całego zespołu pracowników. Dodał, 

że wpływają zarówno pochwały, jak i skargi od pacjentów. Dodał, że ma świadomość,            

iż najwięcej problemów stwarza obszar pomocy doraźnej. Podziękował za miłą recenzję         

w kwestii szpitala w powiecie.   

Pani Agnieszka Borkowska zapytała od kiedy planowane jest uruchomienie oddziału dla 

dzieci? 
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Kolejno poprosiła o informację, czy udało się poprawić system informatyczny, ponieważ 

uzyskała informację, iż w poprzednim tygodniu w przychodni był problem i nie można było 

wygenerować zlecenia na badania dla pacjenta.   

Pan Robert Ryczek odniósł się do pierwszego pytania i odpowiedział, że planowane 

przyjęcie pierwszego pacjenta zaplanowane jest na 15 września br. 

Kolejno odnośnie systemu informatycznego powiedział, że cały Instytut Medyczny 

posługuje się tym samym systemem, jedną siecią. Dodał, że jest to bardzo rozbudowany 

system, który posiada wiele funkcjonalności, ale niestety nie zawsze działa stabilnie.  

Pan Mirosław Kado wyraził zadowolenie, że szpital jest w Legionowie. Zauważył,                     

że w prezentacji jest napisane, że szpital przyjął ambulatoryjnie 60 tyś. pacjentów,               

a jednocześnie w prezentacji jest informacja, że na Izbie Przyjęć było w 2022 roku 12 698 

(6510 amb). Poprosił o wyjaśnienie tych danych.  

Pan Robert Ryczek powiedział, ze Izba Przyjęć nie jest liczona do obszaru ambulatoryjnego. 

„Ambulatoryjny” uwzględnia to, co wcześniej było w ramach Wojskowej Przychodni 

Lekarskiej. 12 tyś. to jest ogólna ilość pacjentów, którzy zgłosili się do Izby Przyjęć,                

a „amb” to są pacjenci, którzy zgłaszają się po pomoc doraźną.   

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że chciałaby uzyskać informacje w jaki sposób 

dyrekcja szpitala reaguje na sygnały, które docierają od osób niezadowolonych z obsługi 

w szpitalu, aby poprawić jakość obsługi pacjenta. Dodała, że uzyskała informacje od 

mieszkańców, iż mają problem z poruszaniem się po szpitalu i że panie w rejestracji są 

opryskliwe, nieuprzejme i nie potrafią udzielić informacji jaki lekarz jest w danym 

gabinecie. Zapytała również jak wygląda współpraca z ośrodkami zdrowia?   

Pan Robert Ryczek powiedział, że na stronie internetowej również są dostępne ścieżki, 

kanały przepływu informacji, dlatego dobrze by było takie informacje przekazywać właśnie 

tą drogą, bo wtedy jest się do nich zdecydowanie łatwiej odnieść i daną sytuację omówić   

z pracownikiem. Nadmienił, że takie sytuacje się zdarzają, jest wtedy przeprowadzana 

rozmowa z pracownikiem i wyciągane są dalsze konsekwencje z postępowania.  

Odniósł się również do zarzutu, że szpital jest źle oznakowany. Powiedział, że w jego ocenie 

jest to budynek o bardzo prostej kubaturze i jest czytelnie oznakowany. Ale jeżeli według 

mieszkańców tak nie jest, to prosi o przekazanie konkretnych informacji i sugestii w tym 

zakresie.  

Kolejno Pan Robert Ryczek powiedział, że jeżeli chodzi o współpracę z NZOZ Legionowo, 

to w jego ocenie jest porozumienie w tym zakresie, są prowadzone rozmowy z Prezesem 

placówki i wszelkie ustalenia są czynione na bieżąco. 

Pan Zenon Kuska powiedział, że był pacjentem szpitala i jest bardzo mile zaskoczony 

obsługą. 

Pan Robert Wróbel zwrócił się z podziękowaniami za szybkie zorganizowanie szpitala,           

za jego sprawność działania, a przedstawiona liczba mieszkańców spoza Powiatu 

Legionowskiego jest dowodem na to, że taka potrzeba istnieje od strony medycznej               



6 

 

i że pacjenci, którzy wiedzą na jakim poziomie jest leczenie w szpitalu w Legionowie. 

Przekazał gratulacje Dyrektorowi placówki. 

Pan Sylwester Sokolnicki złożył podziękowanie Dyrektorowi za pracę. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za wszystkie 

przekazane informacje i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

 

6. Informacja na temat działalności ZOZ „Legionowo” Sp. z o.o. – sprawozdanie 

za 2022 oraz informacje o działalności bieżącej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Prezesa ZOZ „Legionowo” Sp. z o.o.    

o przedstawienie informacji dotyczących funkcjonowania placówki. Poinformował,                 

że szczegółowe sprawozdanie zostało udostępnione do zapoznania i było również 

szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych            

– stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pani Dorota Glinicka przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 16                 

do protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji i zaproponował dyskusję, 

w której kolejno udział wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że w obszarach ratownictwa nie zauważył Gminy 

Nieporęt. Zapytał, czy nie należy? 

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że należy zwrócić się z prośbą do Starosty 

Legionowskiego, ponieważ zgodnie z ustawą o ratownictwie, to on opiniuje plany działania 

ratownictwa medycznego przedstawiane przez wojewodę. A więc jeżeli wojewoda ujmie 

Gminę Nieporęt i Gminę Wieliszew w tym zakresie, to z punktu widzenia placówki będzie 

to bardzo korzystne, ponieważ wówczas będzie można wystąpić o dodatkowe karetki. 

Uprzednio trzeba zwrócić się do wojewody, aby ujął w planie kolejne miejscowości. Dodała, 

że w Nieporęcie funkcjonuje karetka wodna w okresie od czerwca do września – prowadzi 

to stacja wojewódzka Meditrans.    

Pan Mirosław Kado zapytał o pacjentów nieubezpieczonych, których co miesiąc było ponad 

1000. Jak wygląda rozliczenie wykonanych porad i zabiegów dla tych pacjentów? 

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że te porady nie są rozliczone, ponieważ pacjenci nie są 

ubezpieczeni. Dopiero po wypisaniu papierowego oświadczenia, NFZ to weryfikuje i wtedy 

płaci.   

Pan Wiesław Smoczyński zapytał, z czego wynika, że Gmina Nieporęt nie jest objęta 

ratownictwem medycznym? 

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że liczba mieszkańców ma na to wpływ. Jeżeli zwiększa 

się liczba mieszkańców, zwiększa się liczba zespołów ratownictwa medycznego i to określa 
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wojewoda. Dodała, że największy problem w tym zakresie jest w Wieliszewie, gdzie jest 

duży napływ mieszkańców.  

Pani Agnieszka Borkowska złożyła gratulacje Pani Prezes za dobrą przychodnię. Odniosła 

się do informacji zawartej w sprawozdaniu, o tym, że będzie modernizacja klimatyzacji         

w rehabilitacji. Zapytała o szczegóły tej modernizacji.  

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że już w tym roku zostały zamontowane rolety na 

zewnętrznych oknach, od strony placu wewnętrznego na wszystkich słonecznych oknach, 

które zapewniają więcej chłodu. Dodała, że w tym roku dzięki przychylności Zarządu 

Powiatu i Skarbnika Powiatu Legionowskiego został przygotowany podział zysku z tego 

roku i na sali są już zamontowane klimatyzatory. Teraz przygotowywane są oferty do 

rekuperacji, która jest na dachu, ponieważ to nie jest klimatyzacja.     

Pan Mirosław Kado zapytał o wybuch epidemii legionelli na Podkarpaciu. Zapytał, czy             

w placówce zostały wprowadzone jakieś procedury przyjmowania pacjentów z gorączką? 

Pani Dorota Glinicka powiedziała, że to pytanie powinno zostać zadane Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej, ponieważ to jest zakres ich działania. Dodał, że każdy pacjent, który 

przychodzi do przychodni z temperaturą i podejrzewana jest choroba zakaźna, obowiązuje 

jedna procedura bez znaczenia jaka to konkretnie choroba.  

Pan Sylwester Sokolnicki złożył podziękowanie Prezesowi ZOZ „Legionowo” Sp. z o.o. oraz 

całemu zespołowi. Nadmienił, że w ubiegłym roku spółka osiągnęła rekordowo wysokie 

przychody – prawie 3.000.000,00 zł, a dzięki temu mogą być podejmowane działania, 

mające na celu wyposażenie spółki w istotny, bardzo kosztowny, ale ważny dla 

mieszkańców sprzęt medyczny.  

Pani Dorota Glinicka poinformowała, że w tym roku w przychodni zostanie uruchomiony 

system numerkowy. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że chciałby się przyłączyć do podziękowań Pana 

Sylwestra Sokolnickiego.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za wszystkie 

przekazane informacje i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

7. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie            

z działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowej Instytucji 

Kultury w Legionowie o przedstawienie sprawozdania z działalności jednostki. 

Pani Ewa Listkowska przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 17                 

do protokołu.  
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Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji. Złożył podziękowanie za 

wszystkie ciekawe inicjatywy i przedsięwzięcia, które Dyrektor PIK-u podejmuje w swojej 

działalności. Zaproponował dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że we wszystkich gminach ośrodki kultury zapewniają 

wysoki poziom kulturowy i obszerną ofertą. Dodała, ż dzięki Dyrektorowi PIK-u                       

w Legionowie, kultura w Powiecie Legionowskim jest na bardzo wysokim poziomie. Złożyła 

podziękowanie za wszystkie działania, za rozwój kulturowy. 

Pani Ewa Listkowska podziękowała w imieniu swoim i pracowników. 

Pan Leszek Smuniewski przychylił się do wypowiedzi przedmówcy. Dodał, że pomysłowości 

i pracowitości Pani Dyrektor i całego zespołowi PIK-u w Legionowie na pewno nie brakuje. 

Pan Zenon Durka pogratulował Dyrektorowi PIK-u za działania o dużym spectrum, 

obejmujące wszystkie dziedziny sztuki. Dodał, że te działania są nastawione również na 

pewien program autorski z kinem otwartym, z literaturą i na spotkania z człowiekiem, który 

tworzy sztukę i może coś przekazać i zainspirować, zwłaszcza dzieci i młodzież, o co dba 

Dyrektor PIK-u. 

Pani Ewa Listkowska podziękowała za słowa uznania.       

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że budowanie tożsamości kultury wcale nie musi się 

koncentrować na budynku. Dodał, że Dyrektor PIK-u świetnie sobie radzi i tworzona jest 

tożsamość kultury na terenie Powiatu Legionowskiego. Nadmienił, że Zarząd Powiatu 

podjął decyzję, że w ramach kolejnego rozdania w ramach Polskiego Ładu, złożony zostanie 

wniosek na budowę Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie. Zarząd Powiatu stara się 

pozyskać środki finansowe z różnych źródeł, ponieważ przy ograniczonych możliwościach 

własnych nie da się tego wybudować bez wsparcia zewnętrznego. Nadmienił, że trwają 

rozmowy z Prezydentem Miasta Legionowo odnośnie sfinalizowania kwestii nieruchomości. 

Wyraził nadzieję, że w tym roku uda się zawrzeć porozumienie w tym zakresie.    

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za wszystkie 

przekazane informacje i ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.                 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 
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Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały. Dodała, że zostały one również omówione na posiedzeniach 

poszczególnych komisji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.08.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący 

Rady przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

 

Uchwała Nr 343/LIV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 308/XLIX/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2023-2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.08.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

 

Uchwała Nr 344/LIV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 – 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 28.08.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 
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Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

Uchwała Nr 345/LIV/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – stanowi 
załącznik nr 20 do protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 325/L/2023              

z 27 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych                  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 

wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie, o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że zmiany do uchwały podyktowane są 

dodatkowym dofinansowaniem z PFRON-u, tzn. zwiększeniem kwoty na jednego uczestnika 

warsztatów terapii zajęciowej z kwoty 27.696,00 zł na 29.496,00 zł oraz prośbą 

Powiatowego Urzędu Pracy w Legionowie w zakresie rehabilitacji zawodowej. Dodała,          

że została zmieniona kwota na dofinansowanie rozpoczęcia działalności gospodarczej 

rolniczej, albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej i staże u pracodawców dla 

osób niepełnosprawnych. Łączna kwota przydzielona na rok 2023 dla PUP w Legionowie 

wynosi 174.400,00 zł. Następnie poinformowała, że PCPR w Legionowie kwotę 8,00 zł, 

wynikającą z zaokrąglenia kwoty przekazanej przez PFRON, przeznaczył na 

zapotrzebowanie w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 

Łączna kwota dofinansowania na to zadanie wynosi 450.008,00 zł. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisja 

Budżetowa, pozytywnie zaopiniowały omówiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 325/L/2023 z 27 marca 2023 

roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

Uchwała Nr 346/LIV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 325/L/2023 z 27 marca 

2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                    

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w czerwcu ze względu na zmianę przepisów 

dotyczących sprawozdawczości finansowej był korygowany Statut Powiatu 

Legionowskiego. Wtedy został również zaktualizowany wykaz jednostek organizacyjnych 

powiatu. Nadmienił, że w omawianej uchwale był błąd formalny, polegający na tym, że źle 

został określony czas wejścia w życiu uchwały. Powinno być 14 dni i ogłoszenie w Dzienniku 

Urzędowym. Natomiast w uchwale podjętej na Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu    

26 czerwca br. był zapis, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Następnie zaproponował dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury 

głosowania.   

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Legionowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 
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NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

Uchwała Nr 347/LIV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił szczegółowo uzasadnienie do projektu uchwały              

w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że na terenie Powiatu Legionowskiego jest bardzo dużo 

ścieżek rowerowych. Dodał, że uważa, iż niezależnie od tego, czy ścieżka rowerowa 

wykonywana jest jako inwestycja gminna, powiatowa, wojewódzka, czy nawet krajowa, 

wykazują one szybszy stopień degeneracji, niż nakładki asfaltowe, które znajdują się obok 

na jezdni. Dodał, że zdecydowanie szybciej niszczą się ścieżki ułożone z kostki, trochę 

lepiej wyglądają ścieżki wyasflatowane, chociaż ścieżka przy drodze powiatowej                   

ul. Kościelna, między Łajskami, a Wieliszewem również nie jest idealna. Dodał, że dobrym 

przykładem dewastacji ścieżek rowerowych, jest ścieżka rowerowa w Wieliszewie przy 

drodze 631, na odcinku od ostatnich zabudowań wieliszewskich w stronę ronda w Zegrzu. 

Dodał, że była ona już dwa razy poprawiana od momentu budowy i nadal wymaga poprawy.      

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 
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Aleksandra Bednarek 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że z uwagi na problemy techniczne Pani Aleksandra 

Bednarek nie mogła uczestniczyć w głosowaniu.  

Uchwała Nr 348/LIV/2023 Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił szczegółowo uzasadnienie do projektu uchwały              

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu                    
w Legionowie. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że petycja wpłynęła od osoby fizycznej. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Powiatu w Legionowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Kubalski, Artur Stankiewicz, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 
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Uchwała Nr 349/LIV/2023 Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Powiatu w Legionowie – stanowi załącznik nr 24                     

do protokołu. 

 

15. Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LIII Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 26.06.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Konrad Michalski 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Członek Zarządu Pan Grzegorz Kubalski nawiązał do tematu wprowadzenia opłat za 

parkingi położone przy Centrum Komunikacyjnym w Legionowie. Dodał, że z tych opłat 

zwolnieni są mieszkańcy Legionowa. Nadmienił, że nie byłoby w tym nic złego, gdyby obiekt 

w całości powstał ze środków miasta Legionowo, a powiat jako społeczność nic by do tego 

nie dołożył. Dodał, że o ile dobrze pamięta, to powiat partycypował we wkładzie własnym 

w odpowiedniej kwocie, a biorąc pod uwagę, iż była to inwestycja dofinansowana ze 

środków zewnętrznych, powiat miał swój istotny udział w kosztach powstania tego obiektu. 

W obecnej sytuacji, wobec faktu, że tylko mieszkańcy Legionowa będą zwolnieni z opłat, 

należy zwrócić uwagę, że niekoniecznie jest to zgodne z celami, które przyświecały 

powiatowi w momencie, gdy współfinansował tą inwestycję. W jego ocenie trzeba by było 

ten temat rozważyć. Kolejno nadmienił, że Starosta Legionowski będzie musiał 

przeprowadzić rozmowę z Prezydentem Miasta Legionowo, aby można było się odnieść        

do tego zagadnienia.          
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Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że temat zostanie omówiony. 

Kolejno poinformował, że zostały złożone wnioski o dofinansowanie inwestycji PIK-u, ale 

również w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych na kolejny etap 

przebudowy drogi nr 1820W pomiędzy Gminą Jabłonna, a Gminą Wieliszew oraz w ramach 

Funduszu Polski Ład, a dotyczącego PGR-ów na przebudowę - ul. Kościelnej w Wieliszewie. 

Dodał, że wniosek został również złożony na przebudowę ronda ulic Jagiellońska – 

Mickiewicza w Legionowie. Powiat wykorzystuje wszelkie możliwości w tym zakresie. 

Starosta Legionowski złożył podziękowanie wszystkim, którzy są zaangażowanie                    

w pomysły i tworzenie tychże wniosków.      

Pan Mirosław Kado powiedział, że popiera wypowiedź Pana Grzegorza Kubalskiego . Dodał, 

że zasadą park and ride jest umożliwienie dojazdu ludziom do stacji kolejowej. Najbardziej 

potrzebują tego osoby, które mieszkają dalej. Większość mieszkańców Legionowa w ogóle 

nie musi korzystać z tego parkingu, a jeżeli oni by korzystali z parkingu, to tym samym 

odbierali by miejsca tym, którzy mieszkają dalej. Dodał, że uważa, iż odpłatność za parking 

powinna być odwrotnie proporcjonalna do odległości. Im dalej mieszka osoba korzystająca 

z parkingu, tym mniej powinna płacić.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że jest bardzo zaniepokojony płatnym parkingiem. 

Zaproponował, aby rozszerzyć wniosek o zobowiązanie Zarządu Powiatu do podjęcia 

rozmów w tym zakresie. 

Pan Tomasz Talarski zwrócił się z prośbą o przekazanie kopii porozumienia powiatu                

z Miastem Legionowo w sprawie dofinansowania budowy Centrum Komunikacyjnego.    

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że o ile dobrze pamięta to inwestorem było Miasto 

Legionowo. Dodał, że jak tylko otrzymana treść porozumienia, zostanie ona przekazana 

Radnym Rady Powiatu w Legionowie. 

Kolejno zapytał, czy w kwestii dzików nastąpiły jakieś zmiany. Zwrócił się z pytaniem           

do Kierownika Referatu Zarządzania Środowiskiem o wyjaśnienia. 

Pan Hubert Macioch powiedział, że Powiatowy Lekarz Weterynarii opisywał jakie są 

możliwości formalno – prawne, aby przeciwstawić się trochę sytuacji związanej                        

z zagrożeniem bezpieczeństwa, zagrożeniem prawidłowego funkcjonowania obiektów 

użyteczności publicznej, czy też produkcyjnych. Dodał, że jednym z elementów na dzień 

dzisiejszy, w związku z sytuacją epizootyczną na terenie Powiatu Legionowskiego oraz 

okolicy, istnieje możliwość wydania rozporządzenia powiatowego lekarza weterynarii,            

o odłowie, obecnie z uśmierceniem. Lub w przypadku, kiedy Starosta jest organem 

właściwym, podejmującym postępowania administracyjne z Kodeksu Postępowania 

Administracyjnego oraz w trybie art. 45 ust. 3 Prawa łowieckiego, które stanowi,                  

że Starosta jest organem właściwym, w przypadku szczególnego zagrożenia prawidłowego 

funkcjonowania obiektów publicznych, albo produkcyjnych, może wydać decyzję o odłowie, 

o odłowie z uśmierceniem lub o odstrzale redukcyjnym. Kolejno dodał, że taki wniosek 

wpłynął od Prezydenta Miasta Legionowo na początku czerwca. Starosta wystąpił do 

Polskiego Związku Łowieckiego do Zarządu Okręgowego w Warszawie, z wnioskiem                

o odłowie z przewiezieniem. W odpowiedzi Starosta otrzymał uzgodnienie negatywne            

w związku z sytuacją epizootyczną. Starosta wystąpił o opinię do Powiatowego Lekarza 

Weterynarii, który również wydał opinię negatywną. Kolejno Pan Hubert Macioch 
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powiedział, że w porozumieniu z Miastem Legionowo, Powiatowy Lekarz Weterynarii wydał 

rozporządzenie nr 5/2023 z dnia 18 sierpnia br., które 21 sierpnia zostało ogłoszone,              

w sprawie odłowu sanitarnego dzików na terenie Miasta Legionowo o treści: 

„Na podstawie art. 45 ust. 1 pkt 8g ustawy z dnia 11 marca 2004 roku o ochronie zdrowia 

zwierząt oraz zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt zarządza się co następuje:  

§1 Miastu Legionowo nakazuje się przeprowadzenie na terenie Miasta Legionowo odłowu 

sanitarnego w celu uśmiercenia 30 sztuk dzików w terminie do dnia 31 grudnia 2023 roku. 

W przypadku dokonywania odłowu dzików, odławianie zwierząt w sposób niepowodujący 

zbędnego bólu i stresu. Przewożenie odłowionych zwierząt w celu o którym mowa w literze 

C. uśmiercanie dzików przez podanie środka farmakologicznego przeznaczonego do 

eutanazji zwierząt przez lekarza weterynarii. Niezwłoczne zgłaszanie Powiatowemu 

Lekarzowi Weterynarii w Nowym Dworze Mazowieckim dzików uśmierconych po odłowieniu 

w celu pobrania próbek do badania w kierunku afrykańskiego pomoru świń, przekazanie 

do utylizacji w zakładzie utylizacyjnym kategorii pierwszej zwłok dzików uśmierconych po 

odłowieniu.  

§ 2. rozporządzenie wchodzi w życiu  dniem podania do wiadomości publicznej w sposób 

zwyczajowo przyjęty na terenie Miasta Legionowo. Rozporządzenie podlega ogłoszeniu          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego”. Dodał, że dokument jest dostępny 

na stronie urzędu wojewódzkiego. Pan Hubert Macioch poinformował, że w dniu 29 sierpnia 

br. zaplanowane jest spotkanie w Urzędzie Miasta Legionowo z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii, pracownikami Urzędu Miasta. Dodał, że Starosta zadeklarował współpracę ze 

strony powiatu, który jest w posiadaniu odłowni, a Miasto Legionowo chciałoby 

wypożyczyć.  

Pan Mirosław Kado potwierdził, że z uwagi na ASF, jedyną możliwością jest odłów                     

z uśmierceniem. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 

Protokół przygotowała Agata Szraga 


